
Sälj inte ut allmännyttan

Stockholms stads tre bostadsbolag - Svenska Bostäder, Familjebostäder och Stockholmshem - tar idag beslut om
utförsäljning av cirka 2800 lägenheter. Miljöpartiets Daniel Helldén, oppositionsborgarråd och Yvonne Ruwaida, vice
ordförande för Svenska Bostäder, riktar stark kritik mot förslaget.

- Med dagens utbredda bostadsbrist och den allt hårdare konkurrensen om bostäder som råder så är det oförsvarligt att fortsätta utförsäljningen av
allmännyttan. Genom allmännyttan finns möjligheter för staden att styra hyresvillkoren så att nyinflyttade, unga och arbetslösa kan få en bostad. Denna
möjlighet minskar i och med försäljningen, säger Daniel Helldén (MP).

- Utförsäljningarna urholkar Stockholms möjligheter att ha en fungerande bostadsförsörjning. Bostadsbolagens ekonomi är mycket god och bolagen behöver
inte sälja fastigheter för att kunna öka nyproduktionen. På dagens styrelsemöte fick vi inget svar på vad försäljningsintäkterna – 890 miljoner kr för svenska
Bostäder för 1172 lägenheter – ska användas till eller vad varför man ska sälja ut all allmännytta i Hagsätra så att bara finns en hyresvärd kvar, säger
Yvonne Ruwaida.

- Genom att sälja hela beståndet i en stadsdel till en annan aktör ökar inte på något sätt valfriheten i området för de boende. Snarare minskar den då
möjligheten att söka bostäder i den attraktiva internkön försvinner, Säger Daniel Helldén (MP).
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